比賽章程 Regulations

頁 Page1/4

## ◆ 主辦單位

● 體育事務部 (OSA)

## ◆ 比賽日期及地點

日期及時間	地點	賽事	
2016年9月21日 19:00 - 23:00 (星期三)	澳大綜合體育館(N8) 四樓 羽毛球館	學生組 ( 男、女子單打 初賽 )	
2016年9月24日 19:00 - 23:00 (星期六)	澳大綜合體育館(N8) 地下層 訓練館 A 場	學生組 ( 男雙、女雙及混雙 初賽 )	
2016年9月28日 18:00 - 23:00 (星期三)	澳大綜合體育館(N8) 四樓 羽毛球館	學生組 教職員組 (全部項目)	

#### ◆ 参賽資格

- 歡迎所有澳大學生及教職員報名
  - 雙打項目:每隊最多可有一名澳門羽毛球代表隊/集訓隊/澳大羽毛球隊隊員
  - 每人最多可報名參加兩個項目
  - 比賽名額先報先得

#### ◆ 報名期

● 2016年9月1至14日

## ◆ 報名方法

● 於報名期內填妥報名表後電郵至 osa.development@umac.mo

#### ◆ 抽籤

● 2016年9月15日下午3時於澳大體育事務部

比賽章程 Regulations

頁 Page2/4

## ◆ 比賽組別及項目

項目組別	男子單打	女子單打	男子雙打	女子雙打	混合雙打
學生組	(最多24人¹)	✓ (最多24人¹)	✓ (最多16隊²)	✓ (最多16隊²)	✓ (最多16隊²)
教職員組			✓ (最多8隊³)	✓ (最多8隊³)	✓ (最多8隊³)

- 1. 若報名隊數多於設定名額,先報名的頭 20 人可獲確認參賽,最後 4 個名額則以抽籤決定。
- 2. 若報名隊數多於設定名額,先報名的頭 12 隊可獲確認參賽,最後 4 個名額則以抽籤決定。
- 3. 若報名隊數多於設定名額,先報名的頭6隊可獲確認參賽,最後2個名額則以抽籤決定。

## ◆ 比賽規則

- 單淘汰賽 或 循環賽 ( 視乎人數而定 )
- 視乎人數而定,每場比賽打一局 31 分制或 21 分制。不設刁時(Deuce)。
- 如報名人數/隊數少於4,該項目將會取消

#### ◆ 各項目的獎勵

- 如項目之報名人數多於或等於 12 人 / 隊 · 將設金盃賽及銀碟賽 · 初賽時將分組 · 組別中成 績最佳的進入金盃賽 · 成績較次的進入銀碟賽 · 獎金盃賽頭三名及銀碟賽頭三名
- 如項目之報名人數少於 12 人 / 隊,則獎前三名

#### ◆ 聯絡

● 電話:徐小姐(8822 4949)/廖先生 (8822 4910)

● 電郵: osa.development@umac.mo

主辦單位保留隨時修改/變更比賽規則、賽程及其他比賽相關細節之權利,且不另行通知。

比賽章程 Regulations

頁 Page3/4

#### Organizer

• Office of Sports Affairs (OSA)

## **♦** Competition Period and Competition Venue

Date and Time	Venue	Events	
21 Sept 2016 (Wednesday) 19:00 - 23:00	Badminton Hall UM Sports Complex (N8), 4/F	Student Category ( Preliminary Rounds: Men's and Women's Singles )	
24 Sept 2016 (Saturday) 19:00 - 23:00	Training Hall Court A UM Sports Complex (N8), G/F	Student Category ( Preliminary Rounds: Men's, Women's and Mixed Doubles )	
28 Sept 2016 (Wednesday) 18:00 - 23:00	Badminton Hall UM Sports Complex (N8), 4/F	Student Category Staff Category ( All Events )	

#### Eligibility

- All UM Students and Staff
  - For Doubles events, each team is allowed to have a maximum of one Macao Badminton Team player / Training Team / UM Badminton Team member
  - Each player may participate in a maximum of 2 events
  - The quota is allocated base on the first-register-first-get principle

## Application Period

● 1 – 14 September 2016

#### Application Method

• Fill in the Application Form and send to <u>osa.development@umac.mo</u> within the application period

#### Date of Drawing

• 15:00 at the OSA on 15 September 2016

比賽章程 Regulations

頁 Page4/4

### **♦** Competition Category and Event

<b>Events Category</b>	Men's Singles	Women's Singles	Men's Doubles	Women's Doubles	Mixed Doubles
Student	(max. 24 players¹)	(max. 24 players <sup>1</sup> )	(max. 16 teams²)	(max. 16 teams <sup>2</sup> )	(max. 16 teams²)
Staff			(max. 8 teams <sup>3</sup> )	(max. 8 teams <sup>3</sup> )	(max. 8 teams <sup>3</sup> )

- 1. If the number of teams registered exceeded 24, the first 20 teams registered will be accepted while the last 4 will be determined by lucky draw.
- 2. If the number of teams registered exceeded 16, the first 12 teams registered will be accepted while the last 4 will be determined by lucky draw.
- 3. If the number of teams registered exceeded 8, the first 6 teams registered will be accepted while the last 2 will be determined by lucky draw.

#### **Competition Format:**

- Elimination format or Round Robin (depends on the number of participants)
- Each match will be played to 1set of 31 points or 21 points (depends on the number of participants). No Deuce.
- The event will be cancelled if the registered teams are lower than 4

#### Prize for each event

- If there are 12 or more participants in an event, there will be a Golden Cup and Silver Plate: the preliminary rounds will be played in groups and in the style of round robin, top team(s) in the group will enter Golden Cup and team(s) with inferior result will enter Silver Plate. Top 3 of Golden Cup and Silver Plate will be awarded
- If there are less than 12 participants in an event, top 3 will be awarded

#### **♦** Contact

- Tel: Ms. Bonnie Choi 8822 4949 / Mr. Raymond Lio 8822 4910
- Email: osa.development@umac.mo

The organizer reserves the right to amend the rules and/or playing schedule, if necessary, without prior notice, organizer's decision is final.